
Møde: Skolebestyrelsen 
Dato og klokkeslæt: torsdag d. 21/2 -2023 
kl. 18.00 – 19.30 
Indkaldte: Ls, Rad, Kj, Ll, Salah, Bedur 
Gitte, Wafa, Ahmed og Zamzam 
Lokale:  kontoret 

 

Fraværende: Bedur, Mariam, Gitte, Wafa 

Dagsordenspunkt/ansvarlig 

● Orientering 

● Drøftelse 

● Beslutning 

Referat: Kj 

1. Meddelelser v/ Lars 

• Morgentrafik og parkering har været lidt presset. Men vi har 
samarbejdet fint med Mulernes Legatskole. Der holdes fortsat 
øje med, hvordan der parkeres i området.  

• Sive-vejen på Gillestedvej er snart åbningsklar. Men ikke som 
udmeldt i uge 9. I forbindelse med åbningen, vil det i det 
område også blive muligt at sætte sit barn af + parkere sin bil. 

• Der er ansat 8 nye kolleger i Spiren og de har været samlet i 
dag. Skolen regner til at blive et ”godt hold” i år. Velkommen 
til de nye pædagoger og pædagogmedhjælpere. 

• Der er tilmeldt 45 elever til Spiren. Så vi starter op med to nye 
0. klasser med hhv. 22-23 elever i hver. 

• Vi er kommet ud af det sidste skoleår med et overskud på 
omkring 800.000 kr. Vi håber meget, at vi får lov at beholde 
nogle af disse penge til vores egen skole. 

• Rami deltager desværre i dag for sidste gang i 
Skolebestyrelsen, da han 1. marts tiltræder en ny lederstilling 
på Seden Skole. 

• Der er en lærer, som er stoppet. Og til dækning af dette skema 
har skolen ansat en ny kollega, Torben, i en tidsbegrænset 
stilling frem til sommerferien. Velkommen til Torben. 

2. Rundvisning i det nye 
etableret robot og 
makerspace 

• Bestyrelsen var rundt og se alt det nye. 

• Den 13. april bliver der officiel åbning af alle de nye lokaler 
med besøg udefra af politikere mv. Det er dog også planen, 
at der samme dag fra kl. 15 – 17 skal afholdes et 
arrangement, hvor elever og forældre kan komme og se 
det hele. Det kommer der information/invitation ud om på 
Aula. 

 

3. Ordensregler videre 
drøftelse 

• På sidste møde talte vi om udskolingselevernes ønsker om at 
kunne bruge mobiltelefoner på skolen. Elevrådet er næsten 
færdige med at udarbejde nogle retningslinjer og spørgsmål, 
som skal deles ud til eleverne i udskolingen. Når det er helt 



færdigt, så bliver det introduceret i 7.B (?) som Lilian Rosa er 
lærer for. Og der vil blive fulgt op på, hvordan det fungerer og 
taget beslutning om, det skal føre til nye mobiltelefonregler. 

• Hele det nye torv-område må ikke bruges til at spille bold, 
afholde bevægelsesbreaks mv. sådan som det har været brugt 
før. Dette fordi at alt den nye teknologi ikke kan holde til det. 

• Bordtennisbordet fra torv-området er flyttet til kælderen i A-
skolen. Udskolingen spurgte til, om det er muligt at få 
yderligere et bordtennisborg ned til dem (eventuelt det fra B-
skolen…. som pt. ikke bruger det, fordi der pt. ikke er 
indeordning?) Det vil blive undersøgt. 

• Snereglerne er blevet justeret. Da de blev revideret sidste år, 
havde man skrevet, at man ingen steder på skolen må slås 
med sne. Dette er ændret, sådan at det selvfølgeligt vil være 
muligt at ”slås” med sne under ordnede og voksenovervågede 
forhold, de få gange det endeligt sner i Danmark. 

4. Skolerejser • På sidste møde var principperne/beslutningerne omkring 
skolerejser vedhæftet dagsordenen som bilag.  

• På Odinskolen er der skolerejse i hhv. 3. og 8. kl.  
• En af de problematikker som blev taget op var prisniveauet for 

en skolerejse. Skal der være en maksimumpris for en 
skolerejse? Hvordan kan vi sørge for, at alle kan være med? 
Kan man forestille sig, at der i klasserne samles ind pr. måned 
til en kommende skolerejse? Hvordan med reglerne om, hvem 
som må indsamle penge – må lærerne gøre det eller skal det 
være en forældreopgave? Idé: Kunne man i skolens 
traditioner/arrangementer se på, om man kan skabe nogle 
muligheder for, at klasser som skal på skolerejse, kan tjene 
nogle penge? Der vil blive talt med udskolingslærerne om, 
hvordan skolerejser kan afvikles, så det økonomisk hænger 
sammen for alle familier og så det samtidig opfylder 
udskolingseleverne ønsker til en skolerejse OG samtidig 
opfylder skolens ideer omkring indholdet for en god og lærerig 
skolerejse. Punktet tages op igen på et kommende møde.  

5. Punkter til næste møde  Punkter: 

• Budget for kommende skoleår 

6. Evt.  • Elevrådet forespurgte, om der vil være muligt, at man holder 
en ugentlig samling – eventuelt mandag morgen – i A-skolen? 
Elevrådets ønske er, at samlingerne både skal have et socialt 
og informativt formål. Eksempelvis med elevfremvisninger af 
opgaver/produkter, at der synges fællessange, fejres 
fødselsdage mm. 

 


